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Læringsmiljøutvalget ved UiB er oppnevnt i henhold til  
Lov om universiteter og høgskoler § 4-3. 

 
 
Referat fra møte i Læringsmiljøutvalget (LMU) – møt e 1 2017  
 
Tid:   9. februar kl. 09.00-12.00. 
Sted :  Det psykologiske fakultet, møterom 110, 9. etasje, BB-bygget.  
 
Medlemmer: Henriette Vågen Aase (student, LMU-leder), viserektor for utdanning Oddrun 
Samdal, avdelingsdirektør Christen Soleim, avdelingsdirektør Even Berge, Siri Bjerkestrand 
(Studenter med funksjonsnedsettelse), Natalie Johnsen (student), Eivind Brandt (student), 
Svein-Martin Stenseth (student) og Frida Axelsen (student). 
  
Observatører og andre:  Ingrid Aarset (KMD), Wenche Vårdal (ITA), Sylvi Leirvaag 
(studentombud), Anne Bjørkum Åsmul (UB), Runa Jakhelln (HR), Hege Råkil (SiB).  
 
Fra administrasjonen:  seniorrådgiver Per Gunnar Hillesøy 
 
Forfal l: Knut Helland (dekan). 
 
Saksliste : 
  

 I Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Innkallingen og dagsordenen ble godkjent. 
 
II Godkjenning av referatet fra møtet 29.11.16 
Referatet ble godkjent. 
 
III  Presentasjon av prosjektet «Kompetansedeling f or studenters suksess i høyere 
utdanning»  

Prosjektleder Harald Åge Sæthre orienterte. Presentasjonen blir gjort tilgjengelig. 
 
 
Sak 1/17 Oppnevning av observatør fra Fakultet for kunst, musikk og design for 
vårsemesteret 2017 
 
Vedtak 
 
Førsteamanuensis Ingrid Aarset, Institutt for kunst, oppnevnes som fast observatør i 
Læringsmiljøutvalget fra Fakultet for kunst, musikk og design for den gjenværende delen av 
perioden 2013-2017. 
 

 

 



Sak 2/17 Studiebarometeret 2016   

Christen Soleim orienterte innledningsvis. Det var i alt om lag 64 000 studenter som ble 
spurt. Av disse var 4 181 personer UiB-studenter. Svarprosenten var 43, mot 39 året før. 

UiB ligger stort sett på det jevne, med noen unntak, så som indeksene for eksamen, 
arbeidslivsrelevans og miljø. Det er en klar forbedring på medvirkningsindeksen, særlig på 
medisin- odontologi- og psykologutdanningene. Barometeret bør uansett leses i 
sammenheng med andre data. 

Innspill i debatten: 

- På noen indekser er det få respondenter, og utfallet på noen av dem kan bli påvirket 
av spørsmålsformuleringene. 

- Det er litt kronglete regler for informasjonsspredning for bedrifter og andre 
virksomheter. Mulig behov for gjennomgang av disse reglene.  

Sak 3/17 Læringsmiljømelding  
 
Saken ble utsatt til neste møte. 
 
Sak 4/17 Prosjekt – Innføring av et «Si fra»-system  ved UiB 

Prosjektleder Anne Marit Soltveit Pettersen redegjorde kort. I debatten kom det slike innspill: 

- Erfaringer fra Studentombudet ved UiO tilsier at noen studenter er engstelige for å 
bruke Si fra-systemet, fordi de frykter at opplysninger ikke blir behandlet konfidensielt, 
eller at det kan føre til gjengjeldelse mot dem selv. 

- Bør det være like rutiner for varsling fra både ansatte og studenter? Dette er ikke 
avklart ved UiB. 

- Forberedelse til innføring på fakultetsnivå; viktig å være klar over at dagens situasjon 
spriker mellom fakultetene. 

Sak 5/17 Tilrettelegging ved eksamen- endret søknad sfrist og bortfall av  
  dysleksiattest ved sensur  
 

Saken ble utsatt til neste møte. 

Sak 6/17 Årsrapport for 2016 fra Studentombudet 
 
Saken ble utsatt til neste møte. 
 
 
 
Sak 7/17  Arealplan for UiB, med vekt på læringsare aler  
 
Even Berge orienterte. Presentasjonen blir gjort tilgjengelig, og orienteringen følges opp med 
en bredere sak i et senere møte.  
 
 
Sak 8/17  Møte med Det psykologiske fakultet 



 
Under denne saken deltok fra fakultetet visedekan Kariane Westrheim og studiesjef Frode 
Randal. Fra Studentutvalget deltok Mikal Ringstad Hedne (fagutvalg for master i psykologi). 
 
Saken ble innledet med en kort omvisning i instituttets fasiliteter for dyreforsøk, samt med 
demonstrasjon av TMS-apparat (Transcranial Magnetic Stimulation/Transkraniell magnetisk 
stimulering). 
 
Deretter orienterte fakultetet kort om nøkkeltall og studieprogrammer, samt om en del 
læringsmiljøtiltak som pågår: 
 

- Studentfrokost 
- Deltakende evaluering 
- DigLunsj 
- 12/10000 
- Utarbeidelse av funksjonsbeskrivelser 

 
Det har også vært en systematisk gjennomgang av masterprogrammet i logopedi etter 
Studiebarometeret for 2015. Ombyggingen i Christies gate 12 har ikke blitt ferdig som 
planlagt. Særlig har det vært forsinkelser med å få på plass møbler. Dette vil være avsluttet i 
løpet av nokså kort tid. 
 
Fra studentene: 
 

- Studentenes mulighet for kontakt med emne- og programansvarlige er bedret. 
- Oppfølgingen på logopedi har vært god. 
- Studentlunsjene fungerer ikke helt som de skal. 
- Det er fortsatt sviktende luftkvalitet på noen studentarbeidsplasser. Masterlesesalene 

for psykologi i Christies gate 13 ble nevnt spesielt. 
- «Clean desk»-reglene for studentarbeidsplasser fungerer ikke helt etter hensikten, 

særlig ikke for oppgaveskrivende masterstudenter. Følgen er at en del av disse velger 
bort disse arbeidsplassene, slik at bruken blir redusert 

- Informasjonen om obligatorikk er inkonsistent. 
- Det er møter med studentutvalget hver annen uke. 
- Det holdes Studentforum ca. to ganger i semesteret. 
- Problemet med støy fra St. Paul skole og fra ballspill i Fosswinckels gate er fortsatt 

reelt. 
 
Sak 9/17 Eventuelt 

Sylvi Leirvaag orienterte om en varslingssak som Studentombudet er kjent med, og som vil 
bli omtalt i PåHøyden (skjedde 10.02). Den gjelder at en student har drevet omsetning av 
Ritalin på campus. Saken er kjent for universitetsdirektøren, som har gitt studenten en 
skriftlig advarsel og meldt saken til politiet (PåHøyden melder at saken er lagt bort hos 
politiet.)  
 

Sak 10/17 Orienteringssaker 



Intet. 


